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Interpelacje

A
QfrlZwracam sig z apelem do pana prezydenta o przekazanie w zamian - zamiany grunt6w

dziaLkinr 120 o powierzclni},2g22hazlokalizowanej przy ul. 3-go Maja z,nilJ4cej do
miasta natzeczwojewody kujawsko-pomorskiego. W zamian Skarb pansfi,va przekaze
Miastu dwie dzialki pod tereny inwestycyj ne.oiiatt<a na rogu ul. 3-go Maja i Tumskiej stoipusta i od lat czekana zagospodarowanie. Administracjatr{do*uch"ce tam wybudowa6
budynek pod Delegaturg TJrzgdu wojew6dzkiego, natomiuri op,r.r.zone budy nkj przez
Utz}d Wojew6dzki przy ul. Brzeskiej 6 , bylyby zagospodarowane na program Fabryka,
ogloszony przez agencjg Rozwoju Przemyslu w 201 8r., Evorz4c nowe mii.lsca pru"y . '

W tej sprawie do wojewody zvrracala sig r6wnielpantpoiel Joanna Borowiak.
Dlaczego Miasto nie chce skorrystad z okazjiwybudow aria,beznaklad6w wlasnych,

Trl"to budynk6w ozywiai}cvch to miejsce w centrum wloclawka.2lw ntiqzlarzpismem dyreklora zakJiduKarnegowewloclawku zdnia2g.10.20lgr.
Ptof'9' by uwzglgdnii wplanach remontowycnizozo r. zadaniapodlelaj4cych na
budowie parkingu przy ul- Bartnickiej 10. oiecny, zdegradowur,y purtiig nie jest najlepsz4yjflowtq naszego miasta, a to miejsce odwiedz iiaprryaysze z-celejpolski.
3/ Ponownie proszg o przejgcie poitMiasto oprrrrrrooej posesji prry ur. S*. Antoniego g
we woclawku' wtym roku w dniu t listopadidoszlo juz oo a*gr.gf pozaruzaproszonego
przez osoby bezdomne, kt6ry zagruhas4siednim dzialkom w tym hali targowej,lt6rej
miasto Woclawek j est wla5cicielem.
4/Panie prezydenci-t *tju rok od panski_ej obietnicy prryznania podwyzek plac dlapracownik6w,,Saniko" sp. zo.o. i wPK sp. z o.o. w ciagu 20l6r.prucodu* caprzekazalpodwyikt dla zaledwie kilkunastu os6b i nie objglo to cilel cigiko'praciq""i zalogi.
5/ Pracownicy jednej ze zmjanfirnkcjonuj4ryrt na Machnaczu w firmie,,saniko,,,
natzekaj4na dyskryminacjg ze stron kieroimika tego zakladui gorsze traktowanie wstosunku do drugiej zaianY,kt6rej przelolonym by"l kiedys obeJny kierownit. proszg
prezydenta, by spowodowal w ramach swoich uprawnieri, zeby ziz4dzajl4cy firm4 ,,Saniko,,j ednakowo traktowali ws-rystkich pracovmik6w.
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